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Bestyrelsesmøde 30. november 2023 kl. 18.00  
Sted : Hos Bent Ole Jonsen 
 
Til stede: 
Formand Per Jensen (PJ) 
Kasserer: Ole Jeppesen (OJ) 
Grajmester: Thomas Munch (TM) 
Næstformand og sekretær: Johnny Mathiesen (JM) 
Suppleant: Flemming M Larsen (FL) 
Ungdomsudvalg og kapsejlads: Brian Vittrup (BV) 
Bestyrelsesmedlem: Bent Ole Jonsen (BJ) 
Havnemester: Carsten Bo Lauersen (CL)  
 
Referent Johnny Mathiesen 
 
 
 

Dagsorden 
 
1.    Gennemgang af sidste referat 

 
Referatet blev gennemgået der primært omhandlede stormfloden og de mange skader heraf samt 
tiltag for at udbedre. I mellemtiden var der også blevet afholdt medlemsmøde for at orientere om 
stormflodens skader og præsentere projekt Stormflod samt skabe commitment til projektet. 
 
 
2.        Økonomi (status og fup på budget)  
 
Indestående t.kr 230 på driftskontoen samt t.kr 800 på kontoen med binding men som er opsagt 
pr 01.12 afht. likviditet på grund af projekt Stormflod. Der er modtaget t.kr. 50 fra Ingrid Jensens 
Fonden og t.kr 60 fra Hviids Fond. 
Der ligger én ubetalt faktura til Davidsen på t.kr 60. og faktura fra Bakkegården er endnu ikke 
modtaget. Faktura vedrørende armeringsjern t.kr 64 er blevet betalt. 
 
 
3.      Køb og salg af pladser - Lejepladser for 2023 og ventelisten 
 
Én bådplads er blevet solgt og netop én plads er lige kommet til salg. Der er i alt 25 på ventelisten. 
 
 
4.        Havnens status og To Do’s 
 
Der henvises til nedenstående separate punkt, projekt Stormflod 
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5.        Havnemesteren har ordet 
 
Toiletbygning og gamle havnekontor er blevet rengjort for slam fra stormen. Ellers intet at 
bemærke. 
 
 
 
6.        Eventuelt 
 
 
Projekt Stormflod 
Projektet forløber meget tilfredsstillende og vi er kommet længere end forventet. Bro er kommet 
ned i højde igen og hæves 20 cm hele vejen ud samt forankres i molen med specielle 
forankringsjern der er væsentlig kraftigere end det tidligere anvendte. 
 
Vi har fået tilladelse til at etablere stenmolen 2 mtr over normal vandstand og der er reserveret 
300T sten til t.kr 60. Vi vurdere vi selv kan reetablere molen men har brug for flere sten. 
 
Elkabler, armaturer og vandforsyning er defekt, på mødet blev vist en el-pullert (lampe) der kunne 
modificeres i højde samt forsynes med 3 stk CEE-stikkontakter til få penge. En enig bestyrelse 
besluttede at opgradere el og vandinstallationen til tidssvarende installationer med tilhørende 
pullerter og der bestilles 35 stk. nye pullerter. 
 
OJ meddelte at HBL igennem FLID har bestyrelsesansvarsforsikring, retshjælp og ansvarsforsikring 
men der er ikke forsikring på løsøre. Det eneste løsøre HBL har er værktøj og der blev besluttet 
ikke at tegne forsikring på dette. 
 
JBM sender medlemsinformation ud til medlemmerne omkring donationerne HBL har modtaget 
og er meget taknemmelige for. 
 
6.        Eventuelt 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag 31. januar i Agten For Tværs. 

 

 

 


